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Protokols Nr. 7/25  

2025.gada 11. jūnijā 

Norises vieta: Pils ielā 2, Smiltenē  

 

Sēde sasaukta: Plkst. 18.00 

 

Vada: Iedzīvotāju padomes priekšsēdētāja p.i. Mārīte Miezīte 

Piedalās: Padomes locekļi: Dzintra Cīrule, Velga Mālkalne, Elīna Kubuliņa - Vilne, Kristaps Kalniņš, Sarmis Zauska, 

Jānis Mālkalns 

Smiltenes Saimniecības pārvaldes vadītājs Gatis Bormanis 

Darba kārtībā: 

1. Smiltenes pilsētas iedzīvotāju padomei viens gads – kāds tas bijis.  

2. Smiltenes pilsētas iedzīvotāju padomes valdes pārskatīšana un pārvēlēšana. 

3. Jāņukalna atjaunošana – paveiktais, turpmāk darāmais. 

4. Drošība pilsētā – civilā aizsardzība, gājēju pārejas, stāvvietas, iedzīvotāju ierosinājumi. 

5. “Ielu monitorēšanas plāns”. 

6. Vasara Smiltenes pilsētā – kur un kā iesaistāmies kā padome. 

7. Smiltenes novada pašvaldības vēlēšanu rezultāti, iespējamā tikšanās ar jaunievēlētajiem deputātiem. 

8. Dažādi 

 
Sēdes gaita: 

1. Padome pārrunā pirmajā darbības gadā paveikto. Kā prioritāte, kas izdarīts, tiek pieminēta Jāņukalna 

atjaunošanas darbība un iesaiste tajā; regulārās tikšanās, kas nodrošina informāciju par Smiltenē aktuālo; 

iedzīvotāju iesaiste. Tiek nolemts uz nākošo tikšanās reizi, pārskatīt TOP 10 Smiltenē uzlabojamo lietu  un 

vietu sarakstu, lai varētu izvirzīt prioritātes darbības 2.gadam. 

2. Mārīte izvirza jautājumu par savu, uz laiku veicamo pilnvaru, nodošanu Kristapam Kalniņam, kurš netika 

ievēlēts Smiltenes novada pašvaldības domē. Tāpat, arī piedāvā pārdomām pārējiem padomes locekļiem savu 

kandidatūru priekšsēdētāja vietnieka amatam. Tas izraisa diskusijas gan par padomju nolikumu un tajā noteikto 

padomes priekšsēdētāja un vietnieka ievēlēšanas un pārvēlēšanas kārtību, gan arī Sarmis Zauska dalās ar 

savām pārdomas. Pārskatot Nolikumu, tiek secināts, ka reizi ceturksnī ir jāorganizē atklātās padomes sēdes, 

kurās tiek uzaicināti smiltenieši. 

3. Jānukalna atjaunošanas darbība un paveiktais ir rezultējies ar pirmo pasākumu 1.jūnijā, kas bija starptautisks, 

jo tajā Smiltenei tika pasniegts Baltijas jūras reģiona Kultūras pērles tituls, gan labdarības akcija “Balta, balta 

mana sirds”, gan skolu jauniešu Dziesmu un deju svētku ieskaņas koncerts. Tajā tika godināti Jāņukalna 

atjaunošanā iesaistītie uzņēmēji un  visi, kas ziedoja materiāli, finansiāli, darbu un laiku. Pasākums pulcēja ļoti 

daudz cilvēku.  

Padome pārrunā, ka darbi ir jāturpina – jāpabeidz 5.sektorā solu rindas, jāizlīdzina šķembas. Arī turpmāk 

jāseko līdzi, jo Jāņukalns ir viens no Smiltenes parkiem, kas pelnījis turpmāko attīstību. 

4. Vērtējot turpmāko darbību, tiek pārrunāti dažādi temati – satiksmes drošības uzlabošana, stāvvietas, civilā 

aizsardzība, kā arī jāturpina uzklausīt smilteniešu domas un ierosinājumi un par tiem jārunā ar domes 

deputātiem un izpildvaru. 
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5. Pārrunājot par saimniecisko darbību Smiltenē, sarunai pievienojas Gatis Bormanis, kurš pastāsta par darbiem 

Jāņukalnā, par ielu monitorēšanas plāna izveidi un iespējamo darbību šai sakarā, par Smiltenes Kultūras centra 

jumta remonta darbu statusu, par nolauzto centrālo kāpņu margas atjaunošanu, par tirdzniecības vietu 

iespējamo atrašanās teritoriju Smiltenē, par jaunās autoostas situāciju un Kalna ielas rekonstrukcijas plāniem. 

6. Vasara Smiltenē un Iedzīvotāju padomes iesaiste plānotajos notikumos nav ļoti konkrēta, jo uzsāktās KTP 

likvidācijas un tās skartās Kultūras centra reorganizācijas dēļ, 30.jūnijā darbu Smiltenē beidz Kultūras centra 

darbinieki, kuri koordinēja un organizēja Smiltenes 105 gadu jubilejas pasākumus. Tā kā ir panākta vienošanās, 

ka visi pārējie plānošanā iesaistītie maksimāli turpina organizēt savas atbildības jomas pasākumus, tad 

plānotais disku golfa turnīrs ar deputātiem 19.07.2025. notiks, jo to organizē Sporta pārvalde. Smiltenes 

iedzīvotāju padome tajā plāno piedalīties ar jautājumiem jaunievēlētajiem deputātiem un aicina arī iedzīvotājus 

uzdot sev interesējošus jautājumus. 

7. Tiek izskatīts jautājums par tikšanos ar jaunievēlēto domi un pirmkārt, ar domes priekšsēdētāju. Padomju 

nolikums nosaka arī to, ka pirms deputāti organizē tikšanos ar iedzīvotājiem, ir jāorganizē tikšanās ar 

iedzīvotāju padomi. To centīsimies izmanot. 

Nākošā Iedzīvotāju padomes sēde tiks sasaukta 2025.gada 2.jūlijā, plkst.18.00 Pils ielā 2, Smiltenē. 

Sēde tiek slēgta plkst.19.20 

Padomes priekšsēdētājs   

/paraksts/ Kristaps Kalniņš 

 

 

Datums skatāms laika zīmogā 


